



## 2023 Rocky Mountain Rally

### Recce Penalty

Issued June 2, 2023

#### Recce Penalty

RSLite data for recce indicates that the crew of car 4 (Marc-André Brisebois and Marie-France Desmarais) were speeding for 34 seconds, with a maximum speed of 70.9 km/h at 1655h about 4.6km into the Dogleg North stage. According to Supplementary Regulation 9.4 - speeding events are considered 30 seconds or more over the maximum permitted speed or 30 Km/h over the maximum permitted speed. Each occurrence meeting those criteria will be penalized according to NRR 13.6.12.

As such, the crew of car 4 receives a **warning** for speeding of 10.9km/h over the recce speed limit.

#### ***Pénalité de reconnaissance***

*Les données RSLite pour la reconnaissance indiquent que l'équipage de la voiture 4 (Marc-André Brisebois et Marie-France Desmarais) a accéléré pendant 34 secondes, avec une vitesse maximale de 70,9 km/h à 16 h 55 environ 4,6 km dans l'étape Dogleg Nord. Selon le règlement supplémentaire 9.4, les excès de vitesse sont considérés comme 30 secondes ou plus au-dessus de la vitesse maximale autorisée ou 30 km/h au-dessus de la vitesse maximale autorisée. Chaque événement répondant à ces critères sera pénalisé selon NRR 13.6.12.*

*Ainsi, l'équipage de la voiture 4 reçoit un **avertissement** pour excès de vitesse de 10,9 km/h au-dessus de la limite de vitesse de reconnaissance.*

Keith Morison  
Chair – Organizing Committee  
2023 Rocky Mountain Rally